
ITALSKÁ VLÁDA ZAČALA STĚHOVAT VE
VELKÉM AFRICKÉ VETŘELCE DO
BYTOVÝCH DOMŮ VEDLE ITALŮ, TI
PROTESTUJÍ
- CZ24 News | 2. února 2021

ITÁLIE: Zřejmě už dochází kapacity hotelů či penzionů, proto začala vláda stěhovat vetřelce opět do
bytových domů vedle Italů, odkud Afričany před časem vystěhovával Salvini. Úleva pro Italy, kteří za
minulých vlád žili v prostředí ne nepodobném Somálsku či Nigérii, tak přišla jen na krátkou dobu.

Končící italská vláda si tak zadělává na stále větší „oblibě“. Místní, jimž vláda do jejich blízkosti
invazisty stěhuje, samozřejmě protestují, což je jim ovšem v podstatě k ničemu.

V těchto letech levicových vlád byli takzvaní žadatelé o azyl umístěni nejen do hotelů nebo
přijímacích středisek, ale také do bytů. Noví sousedé Italům, kteří možná musí splácet dvacetiletou
hypotéku, samozřejmě jejich život velmi „zpříjemňují“.

Symbolický je případ bytového domu v Monze, kam přes noc tehdejší vláda poslala přes sto
třicet afrických vetřelců. To muselo být ráno pěkné probuzení!!

Protesty občanů byly k ničemu, v zárodcích je utnul místní prefekt, který tak šel ve stopách,
současného italského ministra vnitra Lamorgeseho.

Správce budovy byl nucen za dobu, co tam byli Afričané ubytováni, hlásit krádeže jízdních kol,
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neustále musel uklízet rozbité lahve, odpadky hozené na zem, řešit plivání na stěnách na chodbě,
různé graffiti, až nakonec objevil nápis se slovy „Zabíjíme ženy a bílé děvky“, podepsané: Islám.

Veškeré stížnosti byly marné. Až Salviniho příchod do vlády umožnil vystěhování afrických vetřelců
ze zdevastované budovy, stejně jako byli vystěhováni z tisíce dalších přijímacích center.

Ale teď, s obnovením přistání, všechno začíná znovu, Afričané jsou zpět v bytech a
přijímacích střediscích, odkud byli dřív vystěhováni. V poslední době je jich stále víc.

Generální prokurátor odvolacího soudu v Bologni Ignazio De Francisci navíc nedávno vysvětlil, že
přistěhovalci páchají v Itálii kriminalitu kvůli nepříliš přísným zákonům, pohodlným vězením a
směšným trestům: právě tyto výhody nutí zahraniční zločince, aby přišli do Itálie. Páchat zločiny,
aniž by se museli bát trestu, který pro ně prostě žádným trestem není.

„V očích cizích zločinců je páchání kriminality v Itálii lukrativnější a méně riskantní než u
nich doma“, řekl De Francisci. „A italské věznice jsou lepší než jejich věznice“.

potyčka místního občana s novou africkou sousedkou

K případu jen podotýkám to, co jsem psala už nesčetněkrát. Zločinci z Afriky nebo zemí Středního
východu považují evropské pseudohumanistické věznice za jakési sanatorium, kde si odpočinou, mají
tam dostatek jídla, soukromí, zábavy, teplo a dokonce se tam seznámí s dalšími soukmenovci, s nimiž
se mohou dát po propuštění do holportu.

Evropa je tak skutečným magnetem jak pro džihádisty, kteří zde mají působit jako pátá kolona
ISIS a jiných bojůvek, tak pro zločince bez ohledu na vyznání. Vždyť v jejich zemi se musí bát jak
přísných a dlouhých trestů, tak přeplněných věznic, kde jsou běžně biti, týráni, podvyživeni a
nezřídka pobyt v nich nepřežijí. V Evropě tak mohou páchat kriminalitu bez nejmenších obav,
evropské věznice pro ně žádným skutečným vězením prostě nejsou…
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